
Bruk av 5% av LAM midlene til Ullensaker Idrettsråd 

 

Forslagstiller: Styret i Ullensaker Idrettsråd 

 

Det ekstraordinære Idrettstinget i 2021 vedtok at NIF skulle arbeide for at idrettsrådene 
kunne vedta å disponere inntil fem prosent av lokale aktivitetsmidler til drift og felles tiltak 
for idretten i sine kommuner/idrettsråd.  

 

En slik bruk av midlene forutsetter et vedtak på idrettsrådets årsmøte eller ekstraordinært 
årsmøte, og at kommunen stiller med minimum tilsvarende beløp. Ullensaker kommune 
bidrar allerede i dag med store midler til Ullensaker idrettsråd. 

 

Dette er en prøveordning for 2023, 2024 og 2025.  

 

Flere idrettsråd som for eksempel Nordre Follo, Halden, Drammen og Asker bruker midlene 
til å del finansiere administrative ressurser blant annet. Det er stort sett de større 
idrettsrådene i landet som benytter seg av disse midlene. Grunnen til dette kan være at 5% 
utgjør en veldig liten sum i de mindre idrettsrådene, slik at man får utrettet lite eller 
ingenting i idrettsrådene med disse midlene. 

 
5% utgjorde ca. 196.000 kr av LAM-midlene i 2023. Det vil innebære at for eksempel Kløfta 
IL som fikk mest midler i 2023 vil ha fått kr 28.664,- kr mindre. For de fleste idrettslag vil 
summen være mellom 3.000 ,- og 10.000,- kr mindre i tildeling. 
 
De 5% LAM-midler er tiltenkt å styrke Barne- og Ungdomstiltaket med mere ressurser og vil 
komme alle idrettslagene til gode. 

 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar at Ullensaker idrettsråd kan bruke 5% av de tildelte 

LAM- midlene til Ullensaker. 


